
 
REFERAT FRA        
FAU - MØTE november 2024 

Side 1 av 4 

 
Periode 2024/2025 
Dato 051124 
Kl. 17:00 
Sted Strømgaten 1 
Kopi Rektor 
Referent Pia I M Kalland 
 

TIL STEDE: 

8. trinn  9. trinn  10. trinn  

8A Sturle Rasmussen ts 9A Anette Undheim ts 10A Malin Viktoria 
Jonsson 

ts 

Henriette Stokholm  Pål Endre Eriksen  Lisa Vårdal /   

8B Åsmund Vassel ts 9B Lise Kristiansen ts 10B Dag Haugstvedt ts 

Ina Lill Skurtveit Grung    Hanne Kindt-Lien  

8C Pia Ingeborg M Kalland ts 9C Benedicte Normann ts 10C Ane Bysheim ts 

Tore Vagn Lid  Silje Mikkelsen    

8D Lotte Christiansen ts 9D Leila Rezzouk ts 10D Kathrine Lien Mjell  mf 

Rune Smistad  Kathrine Nesse  Kjersti Frotveit mf 

8E Renate Sabine Jacobsen ts 9E Sveinung Arnesen ts 10E Are Halsør ts 

Frank Tore Sæther  Cecilie Boge  Monica Snekkevik  

8F Christin Vorland ts 9F Marie Stoltz mf 10F Fridtjov Fremstad im 

Åse Kristin Rio  Øyvind    

8G Rønnaug Lilletveit mf 9G Ingvild Iden Høiland ts 10G Anne Mette Somby mf 

Håvard Haarstad  Tone Andersen  Yanne Aude Myriam 
Bazin 

ts 

   9H Ida Kristine Lynngård ts    

   Ingeborg Sofie Sætrevik    

 Fra skolen:  
Rektor - Hanne Hovland 

 

 Forkortelser: TS - Til stede. MF - Meldt fravær. IM - Ikke møtt  

 

 Saksliste: 

1. Opprop og godkjenning av referat 
2. Skolens økonomi 
3. Rotteballet 
4. Skolemiljø 
5. Kontakt og personvern 
6. Trafikalt grunnkurs? 
7. Eventuelt 

 
 

Sak  Ansvar Frist 
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1 Opprop og godkjenning av referat   

 Godkjent Sveinung 
 

 
 

2 Skulen sin økonomi   

 
 

Det har vore eit møte mellom gruppa som har dette tema og rektor  
Rektor orienterer 
Dei kutta som vart annonsert i vår er alle gjort. 
Skulen har eit overforbruk som forutsett, vi har fått litt ekstra frå 
kommunen. Men vi har med oss eit stort underskot, og har 
overforbruk. 
Kommunen kuttar ikkje i skule, men i dei spesialpedagogiske 
tenester. ppt bup ol. 
 
Det er tid for gjennomgang og evaluering av skolebruksplanen. 
 
Det blir sett inn vikar ved fråvær frå lærarar. 
 
Etat for eiendomsom eig skulen. vi betaler driftsutgiftene 
Det som kostar er fysiske bøker og lisensar for digitale klassesett. 
desse har gått opp i seinare tid. 
 

  

3 Rotteballet   

 Oppsummering av førre Rotteball:  
Grieghallen var ikkje nøgde. Dei har sett ned eit ultimatum, blir det ikkje 
betre i år, blir det ikkje fleire rotteball i Grieghallen. (det er ikkje mange 
alternativ som kan ta denne storleiken i Bergen) 
 
Kommentarane frå Grieghallen var: 
● mykje generell knufling og bråk 
● det utarta seg under polonesen 
● trengsel ved bordsetting 
● i grenseland av kva Grieghallen toler av talet på deltakarar 
● køkultur i samband med fotoboks. 
 
Kommande Rotteball er 24. januar 2025 
 
Det som må skje i år (2025) er: 
● Forventningsavklaring med elevar og foreldre. 
Korleis skal ein oppføre seg. 
Dette er siste sjanse 
● Føresette blir oppringt - for henting om det trengst 
● Kontakte politiet på forhånd, for at dei veit at det skal skje 
● Null toleranse for alkohol. 
● Opne dørene ca 30 min. før annonsert opning. 

  ballkomite  
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● Kanskje ein skal reservere plasser ved bordene. 
● Dei som skal vere foreldrevakter, har vakt for heile kvelden slik at det 
vert kontinuitet og ryddigare reaksjonar 
● Det må jobbast for fleire fedrar som vakter, med god dekning av 
foreldrevakter frå alle skulene i nedslagsfeltet. 
● Ha vakter på do - det var visstnok der mykje av drikkinga skjedde. 
 
Ballkomiteen er i gang.  
● Skulen bruker 40.000 kr på ballet kvart år. 
● Søke om midlar der det er mogleg. 
●  
● Ballkomiteen treng kaffefrivillige til å kverne kaffi og pakke  
- alle klasser må sende ein representant til å hente posar den dagen. 
Dei kaffefrivillige er :  
Ane,  
Lotte,  
Sturle,  
Renate,  
Ida,  
Anette,  
Malin og  
Kristin 
 
Det må snart gå ut skriv til alle klassar slik at bestillingane kan gjerast i god 
tid 
 

4 Skulemiljø   

 Korleis oppfattar rektor skulemiljøet no.  
● Det er veldig roleg.  
● Enkelt episodar vil det alltid vere.  
● Gjort ein del grep med “like reglar” overalt.  
● Tar tak i sakene tidleg. 
 
Gutedoen  har vore eit vedvarande problem. Det er satt inn fleire vaksne - 
no er problemet for mange vaksne på do (i friminutt) 
 
 

  

5 Kontakt og personvern   

 Alle i Fau får klassesett med kontaktinfo, for sin klasse. 
Vigilo skal brukas for reine skuleting. 
 
Tilbod som kjem til rektor eller FAU blir sendt til FAU-medlemmar, for 
distribusjon til klassene 
 

alle i FAU  

6 Trafikalt grunnkurs   
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 Are tar ansvaret. Han skal innhente pristilbod hos 4 aktørar. Rektor låner 
gjerne ut klasserom 
 

are dese
mber 

7 Ymse   

 Kreativt verksted 
3.des. 

Sveinung asap 

 
 
Neste møte er 3. desember 


